

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK

Date: 13-07-2025 03:27:04 PM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Asse

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 13-07-2025 PM 03:27:04 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of INVEST BANK cordially invites you to attend the Banks Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 01:00 on 14-07- 2025 at MICROSOFT TEAMS to discuss the following matters: 1. Amending the number of Board members to seven instead of (11) members, and amending the Banks Articles of Association and Bylaws to comply therewith, by amending Article (6) of the Articles of Association and Article (41) of the Bylaws. 2. Electing Bank al Etihad to fill seven seats on the Board of Directors.

يسر مجلس ادارة شركة البنك الاستثماري دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة 01:00 من بعد ظهر يوم الاثنين الموافق 2025/7/14 عبر وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي: 1. تعديل عدد أعضاء مجلس الإدارة ليصبح 7 أعضاء بدلا من (11) عضوا، وتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع ذلك، وذلك بتعديل المادة (6) من عقد التاسيس و المادة (41) من النظام الاساسي . 2. انتخاب بنك الاتحاد لشغل سبعة مقاعد في مجلس الإدارة.

13-07-2025

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: الاء مرقة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقة